
Referat Styremøte NBF skole 05.12.2024 
kl 15.00 - 15.45 på Teams 

Til stede: Anne-Brit Ingholm, Anette Krolack, Stine Nerland, Erik Hageli Henriksen  g Hans-

Petter Storemyr 

Saker 

1. Referatsaker/til informasjon 

• Statistikk  

Vi jobber videre for bedre statistikkinnhenting fra både grunnskole og vgs. En 

gruppe jobber med grunnskolen og en gruppe med videregående skole.  

• Forskriften om skolebibliotek i opplæringsloven  

Gjennom Aksjon skolebibliotek bidrar NBF Skole med å lage en elektronisk 

plakat om forskriften. Plakaten fokuserer på hva forskriften bør medføre i 

skolehverdagen.  

• Kulturrådets skolebibliotekordning - kulturfondbøker til skolebibliotek 

I statsbudsjettet for 2025 ble det tildelt mer penger til kulturfondbøker til 

skolebibliotek. NBF Skole har delt informasjon om dette i våre kanaler.   

• Udir sin tilskuddsordning for skolebibliotek og lesestimulering 

NBF Skole har sammen med NBF og Skolebibliotekarforeningen sendt 

innspill til nye kriterier for UDIRs tilskuddsordning for skolebibliotek. 

 

2. PR på Facebook 

Alle i styret oppfordres til å sende inn selvpromotering til Facebookansvarlig.   

Det sendes inn bilde og en tekst om også hvem vi er, hvor vi jobber og hvorfor vi er 

med i styret til NBF skole. 

 

3. Mulige tiltak i forbindelse med kutt i skolebibliotek 

NBF skole og Skolebibliotekarforeningen ved styreledere, jobber med kronikk og 

skriv til politiker om det som skjer i kommunene nå med kutt i stillinger og bokbudsjett 

Vi vil vise hvordan kuttene gjør at det blir vanskelig å oppfylle Opplæringslovens 

forskrift om skolebibliotek og oppfylle leselyststrategiens ambisjoner. Den sendes ut 

til styret for innspill når den nærmer seg sluttføring. 

  

4. Bidrag til bibliotekmøte i Molde i 2026  

Snakket om hva NBF Skole kan bidra med på bibliotekmøtet. Kanskje vi kan ha en 

økt om forskriften, lobbyvirksomhet eller bøllekurs for skolebibliotekare.  

Vi pratet også om sensur i biblioteksektoren og banned books.  

Bibliotekmøtet er langt frem, men vi tenker det absolutt er relevant for oss å bidra og 

vil ta det opp på agenda på et senere møte. 

 

5. Eventuelt 

-Stipendordning NBF skole  

Vi diskuterte mulighet for å la egne medlemmer søke økonomisk støtte til faglig 

utvikling. Vi tar det opp på et senere møte når det nærmer seg budsjettplanlegging.  



-Bodø kommune og kutt  

Vi har purret Bodø kommune om svar på vår augusthenvendelse om hvordan 

kommunen kan oppfylle forskriften om skolebibliotek i opplæringsloven, når 

folkebiblioteket har kuttet i tjenestetilbudet til skolene og kommunen har 0 årsverk i 

skolebibliotekene i følge GSI.   

- Digital konferanse om skolebibliotek i 2025 

Vi diskuterte mulighet for digital konferanse om skolebibliotek i 2025. Kanskje kan 

NBF Skole be UiA eller fylkesbilbioteket i Agder være samarbeidspartner ettersom de 

(i hvertrfall sistnevnte) har et apparat på plass for digitale sendinger. Vi har ikke vært 

på frierferd noe sted, men diskuterer saken videre på et senere møte. 

 

Neste styremøte blir 30. Janauer 2025 kl 15.00 – 15.45 

 

Ref. Arne-Harald Steilbu 

 


